
Z á p i s n i c a 

 
zo zasadnutia komisie zdravotníctva a sociálnych vecí pri MZ vo Fiľakove,  

zo dňa 29.3.2023. 

 

Prítomní :   podľa prezenčnej listiny 

                     - Mgr. Albert Kováč –ospravedlnený pre PN 

 

Program:   1.  Otvorenie 

                    2.  Pripomienkovanie predložených materiálov 

                    3.  Rôzne   

                    4.  Záver 

 

K bodu č.1:  

Zasadnutie komisie otvorila a členov komisie predsedkyňa komisie Mgr.Teréz 

Zupko.  

 

K bodu č.2:  

Členom komisie boli spolu s pozvánkou zaslané na preštudovanie 

a pripomienkovanie nasledovné materiály:  
- návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Fiľakovo č. 2/2023, ktorým sa mení VZN 

mesta č. 1/2021 o poskytovaní sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne 

služby v znení jeho neskorších zmien a doplnkov 

- návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Fiľakovo č. 3/2023, ktorým sa mení  VZN 

mesta Fiľakovo č. 10/2011 o všeobecnej čistote, ochrane verejnej zelene a dodržiavaní 

verejného poriadku na území mesta Fiľakovo. 

- návrh Rokovacieho poriadku Komisií Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove 

- Postup pri podávaní pripomienok k Všeobecne záväzným nariadeniam Mesta Fiľakovo 
 

K žiadnemu z materiálov nemali členovia komisie žiadne pripomienky ani 

doplnenia. 

 

K bodu č.3: 

V januári sme pri zasadnutí s novou riaditeľkou n.o. Nezábudka okrem iného 

preberali aj rozbehnutie fungovania Denného stacionára, kde sme všetci 

jednoznačne skonštatovali potrebu kvalitnej a cielenej propagácie tohto 

zariadenia, nielen verejnosti vo Fiľakove, ale aj v širšom regióne. Doteraz však 

propagácia v potrebnom rozsahu neprebehla. Pri príprave materiálu – 

letáčika je dôležité zdôrazniť postup pri vybavovaní služby, podmienky, kedy 

môže byť priznaná – stupeň odkázanosti 3 a viac, uviesť pre aké skupiny je 

určená služba – nielen dôchodcovia, ale aj ZŤP osoby nad 18 rokov, príklady 

platieb na mesiac, ak si službu spolu so stravou vybavia (porovnanie 

s opatrovateľskou službou) a podobne. Členovia komisie podporia stacionár 

aktívne pri propagácii (roznos k lekárom, do inštitúcií, do okolitých obcí a na 

iné verejnosti dostupné miesta. Tajomníčka komisie v spolupráci 

s riaditeľkou spracujú podrobnejší článok do mestských novín, ktorý môže 



byť základom propagačného letáčika. V marketingovej oblasti by sa mala 

riaditeľka n.o. obrátiť kvôli spolupráci hovorkyňu mesta.  

 

V pláne práce na 1.polrok sa členovia komisie rozhodli zameriavať aj na 

niektoré oblasti zdravotníctva, kde môžeme niečo v našej kompetencii urobiť. 

Napríklad pripomínať rôzne Dni ľudí so zdravotnými problémami - už 

2.apríla je Svetový deň povedomia o autizme a širokej verejnosti to 

v spolupráci s mestom chceme pripomenúť formou osvetlenia historických 

budov na modro a propagáciou a fb stránke mesta a pod. Predsedkyňa 

komisie informovala členov, že na zabezpečení modrého osvetlenia mestského 

úradu alebo hradu v nedeľu 2.apríla po zotmení sa už pracuje a je dohoda 

medzi vedením mesta a riaditeľom VPS.  

 

 

K bodu č.4 : 

Žiadne ďalšie návrhy zo sociálnej alebo zdravotnej oblasti do zápisnice 

členovia komisie nemali. Po vyčerpaní programu stretnutia predsedkyňa 

zasadnutie komisie ukončila. 

 

 

 

 

                                                                                   Mgr.Teréz Zupko, v.r. 

                                                                                   predsedkyňa  komisie 

 

 

 
Zapísala:  

Iveta Cíferová  

tajomníčka komisie 

 
 

 

 


